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Vier Mechelse parlementsleden hebben
alvast één ageñdapunt gemeenschappeliik

"'We moeten "Inzetop
inzettenon qoed binnenvaart
werkend opõnbaar met onder meer
vervoer." 

^ jachthavens."
KRISTOÍ CA1VO
CROEN

aan dichtslibben. Inzetten op goed

ken", legt het groene parlementslid
uit.

Somers, zondag nogMaams lijst-
trekkervoor de liberalen in de pro-
vincie Antwerpen, zegt dat het ini-
tiatief nu eerst aan Bart De Wever
(N-VA) is. Al heeft de Mechelse bur-

liberaaluit.

Herinrichting vesten
Mensen die in Mechelen-Noord

werken, zouden zo de auto kunnen
ruilen voor het openbaar vervoer.

kunnen dan verder met de trein",
verteltSomers.

Op de agenda van de Vlaamse
overheid staat ook aljaren de her-

"De Lün is
een heät hangiizer

CAROTITEGETTEZ
SP.A

Mechelen

et drie
parlementsleden
opVlaams niveau
en een federaal

kamerlid is Mechelen de
komende vijf iaar opnieuw
sterk vertegenwoordigd in
Brussel. Allemaal hebben ze
hun ambities voor de regio,
maar een verbetering uan
de mobiliteit is alvast een
gemeenschappeliike: zoals een
betere bediening door De Liin,
ia, zelfs een extfa treinstation
wordt geopperd.

o Met burgemeester Bart Somers
(Open Vld), eerste schePen Marc
Uendrickx (N-VA) en sP.a-frac-
tieleidster Caroline Gennez in het
Vlaams Parlement en Ikistof Calvo

betervanworden.
Voor mobiliteit bijvoorbeeld. "Een

van de thema's die extra aandacht
zullen krijgen. Altijd, en met altijd
bedoel ikbbk daadwerkelijk altijd.
Net zoals economie voor werkge-

en sport met voetbalclubs zoals I(V
en Racing", zegt Marc Hendrickx'
Voorts wil hij zich blijven ipzetten
voor de binnenvaart. "Met onder

BANTSOMERS
OPEN VLD

kansenvoor de mobiliteit. "De bouw
van het nieuwe station moeten we

MANCHETDRICÍX
N-VA

inrichting van de Mechelse vesten
(R12). Al ziet het er naar uit dat het

klaar is. "Het zou mooi zijn als we
van die vesten een groenere, meer
autoluwe ring kunnen maken. Dat
is een project waarvoor wij over de
partijgrenzen heen moeten samen-
werken", zegt Bart Somers.

ziekenhuizen, naar De Nekker en
naar de begraaþláats. "De Lijn is
een heet hangijzer en altijd een hei-
kelthema. Hetis eenvan de dossiers
waar ik me in hetVlaams Parlement
zeker op wil toeleggen. De bevoegd-
heden van Vlaanderen liggen trou-
wens het dichtstbij mijn eigen inte-
resses", zegt Caroline Gennez. So-
mers wil ervoor ijveren om'steden

SVETVAT HAEZETDOTCK

tD ln onze weekendkrant gaan wij met

de vier Mechelse parlementsleden die-
per in op andere thema's, vertaald naar

de regio. Zou u hen zelf graag een vraag

stellen? MaiI dan onze rePofter:

sven.vanhaezendonck@ gazetvanant-

werpen.be. We spelen alle vragen

door en wie weet, wordt uw vraag ook
gepubticeerd.

ook de socialis-


